
Beste Maasmechelaar

Het einde van 2023 nadert met 
rasse schreden. Samen met 
u kijkt N-VA Maasmechelen 
vol vertrouwen uit naar 2024, 
het jaar van heel belangrijke 
gemeenteraadsverkiezingen. 
Als de kiezer het toelaat, ben 
ik ervan overtuigd dat wij voor 
Maasmechelen een verfrissend 
verhaal kunnen schrijven. Zodat 
onze gemeente eindelijk het 
beleid krijgt dat ze verdient.

In die overtuiging word ik 
gesterkt doordat ons lokaal 
afdelingsbestuur krachtdadig 
samenwerkt. Onze hechte en 
warme groep bruist van de 
ideeën. Realistische ideeën die 
zich vertalen in een duidelijk 
verkiezingsprogramma. Als 
u benieuwd bent naar onze 
plannen hou dan zeker onze 
mediakanalen in het oog. Of 
kom in 2024 naar een van onze 
vele activiteiten. De eerste is 
onze nieuwjaarsreceptie op 
7 januari.

Bij deze wens ik u namens het 
voltallig bestuur een prettige 
kerst en een spetterend nieuw 
jaar.

Michael Gryncewicz
Voorzitter

Onze wensen voor 2024

Onze ploeg hee�  hoge verwachtingen voor het nieuwe jaar. Stuk voor stuk koesteren onze 
bestuursleden de wens om Maasmechelen eindelijk het beleid te geven dat het verdient. Met 
gezond verstand tonen ze dat het anders kan.

Andy Pieters: “Het kan anders”
In onze gemeente is het aangenaam om te 
wonen, maar het kon zoveel beter zijn. “In 
Maasmechelen betalen we 15 procent meer 
belastingen dan een gemiddelde Vlaming”, 
zegt Andy Pieters. “En we krijgen er onvol-
doende voor terug. Onze inwoners zijn 13 
procent minder tevreden dan het Vlaamse 
gemiddelde.” 

Investeren in verenigingen en veiligheid
Het huidige bestuur zet op sommige vlakken 
stappen vooruit. Dat ontkent niemand. Maar 
het is vaak te laat of met de verkeerde priori-
teiten. “Zo lagen de centen voor de prestigieu-
ze brandingscampagne met eigen luchtballon 
en parfum erg snel klaar. Maar op cruciale 
investeringen in veiligheid of verenigings-
leven is het vaak lang wachten”, zegt Andy. 

Handen uit de mouwen
“Het verenigingsleven heeft nood aan een 
alternatief voor Zaal Jagersborg. Waarom 
laten we hen dan jarenlang wachten op een 
nieuwe zaal? De versmalling van de Rijksweg 
zal leiden tot meer sluipverkeer op lokale 
wegen. Waarom blijven Open Vld en cd&v 
aan dat idee vasthouden? Op het vlak van 
kinderopvang kampt onze gemeente meer 
dan andere met grote noden. Waar blijven 
extra gemeentelijke initiatieven?” 

“N-VA Maas-
mechelen heeft 
alvast zin om voor 
al die uitdagingen 
de handen uit de 
mouwen te steken.”

Marco Blascetta: “Met gezond verstand”
“Het wordt tijd dat onze gemeente een beleid krijgt waar het welzijn van alle Maasmechelaren 
centraal staat. Onze inwoners en ondernemingen worden zwaarder belast dan het Vlaams 
gemiddelde en krijgen daar te weinig voor terug”, zegt ook Marco Blascetta.

N-VA Maasmechelen wilt daarom snoeien in overbodige uitgaven 
en prestigeprojecten, zodat er budget vrijkomt om beleid te voeren 
voor alle Maasmechelaren en hun koopkracht te verbeteren. “Wij 
staan voor haalbare beleidskeuzes, op basis van het gezond 
verstand, die de leefbaarheid in onze gemeente erop doen vooruit-
gaan. Zodat we kunnen genieten van een net en goed onderhouden 
Maasmechelen. Dat is de inzet op 13 oktober 2024.”
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Wist u dat … 
… tussen 1 januari en 27 september 2023 de gemeente Maasmechelen via haar trajectcontroles al 1.106.484,00 
euro vorderde van meer dan 20.000 bestuurders?
Dat wil zeggen dat de gemeente wellicht een half miljoen euro méér zal innen dan initieel begroot. De trajectcontroles doen duidelijk de kassa rinkelen. 
Een kassa die bovendien niet eens volledig in handen is van de gemeente: een groot deel vloeit automatisch naar de privépartner TAAS. Daardoor kan dat 
geld niet gebruikt worden voor Maasmechelen en de Maasmechelaar. Wij vragen dat het gemeentebestuur de opbrengsten gebruikt om de belastingdruk 
van de bovengemiddeld belaste Maasmechelaar te verlagen, in plaats van het geld op te souperen aan minder zinvolle zaken.

… ons protest de knip voor gemotoriseerd verkeer in de Heirstraat heeft 
tegengehouden?
In de gemeentelijke mobiliteitsvisie voorzag het gemeentebestuur de knip van de Heirstraat van en naar 
Opgrimbie. Dat plan betekende dat Opgrimbie bijna volledig afgesneden werd. Op aandringen van N-VA 
Maasmechelen werd daarvoor geen omgevingsvergunning afgeleverd. Een goede zaak voor Opgrimbie!

… de ontdubbeling van de 
Rijksweg nog NIET beslist is?
De komst van de trambus is niet verbon-
den aan de ontdubbeling van de Rijksweg. 
Beide staan los van elkaar. Voorlopig 
is enkel fase 1 van het trambusproject 
goedgekeurd: de trambus tussen Hasselt 
en Maasmechelen in 2024, een eigen 
op-en-afritcomplex aan de autosnelweg 
in Maasmechelen en een eigen bedding, 
zonder dat er rijstroken verdwijnen, op 
de verbindingswegen tussen Hasselt, 
Diepenbeek, Genk en Maasmechelen. 
Over fase 2 (na 2026) heeft de Vlaamse 
overheid nog niets beslist. Die gaat onder 
meer over de eventuele ontdubbeling van 
de Rijksweg. Het is onbegrijpelijk dat het 
gemeentebestuur de ontdubbeling al in 
zijn gemeentelijke mobiliteitsvisie schreef.

… dankzij onze steun aan het 
Duivelsbergcircuit minister 
Demir een vergunning voor 7 
jaar afl everde? 
Dat is goed nieuws. Nu kunnen er op het 
circuit met internationale faam opnieuw 
evenementen georganiseerd worden. 

... N-VA Maasmechelen een eigen visie 
over de toekomstige Rijksweg uitwerkte? 
Wij kiezen voor realistische vergroening en veiligheid 
voor alle weggebruikers, door middel van ontharding en 
juiste beplanting van de middenberm, de vergroening 
van de parkeerstroken met grasdallen, vrijliggende 
en verhoogde � etspaden én de verlenging van de 
afslagstroken om de doorstroming te verzekeren. 
Meer weten? Bezoek onze website voor het hele 
dossier.

Nieuwjaarsreceptie
Zondag 7 januari 2024

Vanaf 17 uur 

Café Den Dörpel
Dokter Haubenlaan 32, Maasmechelen

De mandatarissen en het bestuur van N-VA Maasmechelen 
nodigen u van harte uit op onze nieuwjaarsdrink. Iedereen 
is welkom voor een gezellige en informele babbel over het 
wel en wee van Maasmechelen. 

En voor een drankje en een hapje natuurlijk!

Neen aan de ontdubbeling.

Goed nieuws voor het Duivelsbergciruit.

maasmechelen@n-va.be



N-VA Maasmechelen wenst u een welvarend 2024

Marijke Geraerts: 
“Waar een wil is, is een weg”

Wat doe je in het dagelijks leven?

Ik werk al bijna 19 jaar samen met mijn partner in zijn advocatenkantoor in 
Rekem-Lanaken. Daarnaast ben ik zeer gedreven bezig met mijn mandaat 
in het bijzonder comité van de sociale dienst en ben ik lokaal actief als 
secretaris van onze N-VA-afdeling. 

Waarom ben je zo gedreven om aan politiek te doen?

Als lid van het bijzonder comité van de sociale dienst kom ik veel in aan-
raking met de sociale noden in onze samenleving. Mensen vooruit helpen 
is mijn passie: zowel professioneel als daarbuiten. Voor wie in armoede 
belandt, zijn er vangnetten. Kansen moet je met beide handen grijpen.

Bestuurslid 

in de 
kijker

• 45 jaar 
• afkomstig uit Grömme (Opgrimbie)
• woont al meer dan 15 jaar in Maasmechelen-Centrum 
• samen met partner
• twee tienerzonen: Mathias en Robin
• hobby’s: taxi spelen voor de jongens, wandelen, � etsen
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VOOR
VLAAMSE
WELVAART
Met die kernboodschap trekt de N-VA volgend jaar 
naar de kiezer. 

Uw welvaart wordt dé inzet van de verkiezingen. 
Want zonder welvaart en een gezonde economie 
kunnen we niet investeren in kwalitatieve zorg, 
leefbare pensioenen, zekere en betaalbare energie, 
moderne infrastructuur, uitmuntend onderwijs en 
een strenger veiligheids- en migratiebeleid. 

Op www.voorvlaamsewelvaart.be legt voorzitter 
Bart De Wever haarfijn uit waarom wij uw welvaart 
vooropstellen.

Na drie jaar van Franstalig-links Vivaldi-
beleid dat vooral de belangen diende 
van niet-werkenden, is de N-VA de 
enige garantie om onze werkende en 
ondernemende Vlaamse middenklasse 
opnieuw te versterken. Maar dan moeten 
we wel nú, met alles wat we in onze mars 
hebben, het tij keren. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Bekijk de videoboodschap 
van Bart De Wever


